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PROTOKÓŁ Nr 3/24 

z obrad III Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie w kadencji 2024-2029 odbytej  

w dniu 28 czerwca 2024 r. w godzinach od 10:00 do 12:45 w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Rajgrodzie. 

W posiedzeniu wzięli udział: załącznik lista Radnych Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adrian Arasimowicz – Burmistrz 

2. Beata Kotarska – Zastępca Burmistrza  

3. Joanna Andruk – Skarbnik 

Załącznik lista gości na posiedzeniu III Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Załącznik lista sołtysów na posiedzeniu III Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z I oraz II Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

5. Debata nad Raportem o stanie Gminy Rajgród za 2023 r. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) udzielenia Burmistrzowi Rajgrodu wotum zaufania, 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Rajgród za 2023 r. wraz ze spra-

wozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rajgród za 2023 r., 

a) rozpatrzenie sprawozdań za 2023 r. 

- z wykonania budżetu Gminy Rajgród za 2023 r. 

- sprawozdania finansowego Gminy Rajgród za 2023 r. 

b) przedstawienie informacji o stanie mienia jednostki, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym spra-

wozdaniu z wykonania budżetu za 2023 r. 

d) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu za 2023 r. 

3) udzielenia Burmistrzowi Rajgrodu absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Rajgród za 2023 r. 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Rajgrodu za 2023 r., 
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b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku  

o przedłożonym przez Komisję wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi ab-

solutorium za 2023 r., 

4) uchylającą uchwałę w sprawie przekazania do realizacji zadań z zakresu funduszu 

świadczeń socjalnych części nauczycieli emerytów/rencistów objętych właściwo-

ścią Gminy Rajgród, 

5) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2024, 

6) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2024-30. 

7. Wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad. 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie – Jarosław Matysiewicz, 

powitał wszystkich uczestników obrad. Stwierdził na podstawie listy obecności prawomocność 

obrad. Podczas obrad sesji obecnych było 14 radnych. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący przedstawił zebranym porządek obrad. 

Przewodniczący poprosił o pytania i ewentualne uwagi do porządku obrad. Nie stwierdzono 

uwag.  

Przewodniczący poddał porządek obrad  pod głosowanie radnych. W wyniku zarządzonego 

głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie jednogłośnie przyjęła porządek obrad obowiązujący na 

III Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z I oraz II Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

Przewodniczący poinformował, iż protokoły zostały dostarczone radnym na dysk Google. 

Zapytał zebranych o zmiany bądź propozycje i uwagi do protokołów. Radni nie wnieśli żadnych 

uwag. Przewodniczący poddał protokoły z I oraz II Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie pod 

głosowanie radnych. W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie 

jednogłośnie przyjęła protokoły z poprzednich sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie. 

 

Ad. 4. Informacja Burmistrza o wydanych zarządzeniach i pracy od ostatniej sesji. 

Burmistrz poinformował o wydanych zarządzeniach od 7 maja 2024 r. Poinformował, iż z 

ważniejszych zarządzeń jakie wydał, jedno dotyczy powołania Pani Beaty Kotarskiej na 
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Zastępcę Burmistrza Rajgrodu. Wyjaśnił, iż powołanie było spowodowane odejściem Pana 

Milewskiego ze stanowiska Sekretarza i Zastępcy Burmistrza.  

Burmistrz Adrian Arasimowicz poinformował, iż kolejnym ważnym zarządzeniem było 

powierzenie stanowiska dyrektora Szkoły Podstawowej w Rydzewie Pani Agnieszce 

Klimaszewskiej. Burmistrz uroczyście wręczył Pani Klimaszewskiej powołanie na stanowisko 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Rydzewie na okres od 1 lipca 2024 r. do 31 sierpnia 2028 r. 

Dodał, iż zarządzenia od nr 1 do nr 17 są dostępne na stronie BIP Urzędu Miejskiego w 

Rajgrodzie.  

Burmistrz przedstawił informację o pracy od ostatniej sesji. 

Burmistrz wziął udział w akcji sprzątania brzegu jeziora rajgrodzkiego. W akcji wzięli udział 

drużyny MDP, 4RDH „Ora et labora”, strażacy nurkowie z PSP w Grajewie oraz chętne osoby. 

Burmistrz podziękował wszystkim za pomoc w przeprowadzeniu akcji.  

Burmistrz poinformował, iż przy pomocy podwykonawcy promenady udało się posprzątać i 

zabezpieczyć teren przy Domu Kultury w Rajgrodzie. Stworzono ścieżkę łączącą plac przy 

Domu Kultury z promenadą.  

Podczas zawodów ISwimIRun zorganizowano I Jarmark Produktu Lokalnego w Rajgrodzie.  

Przy okazji sesji zwołanej w trybie nadzwyczajnym dokonano zmian w budżecie gminy dot. 

zabezpieczenia pieniędzy na stworzenie dokumentacji projektowej stacji uzdatniania wody w 

Biebrzy. Dzięki działaniom będzie przygotowany drugi punkt poboru wody.  

Burmistrz poinformował o pożarach i zepsutych hydrantach. 

Burmistrz poinformował o planie przejęcia oczyszczalni ścieków w Tamie, której właścicielem 

jest Nadleśnictwo Rajgród. Przejęcie ma polegać na zamianie działek. Burmistrz dodał, iż 

gmina planuje pozyskać fundusze z Urzędu Marszałkowskiego na wybudowanie nowej 

oczyszczalni ścieków w Tamie, na działce sąsiadującej ze starą oczyszczalnią ścieków.  

Burmistrz poinformował, iż kończą się prace polegające na wybudowaniu drogi w Czarnej Wsi 

łączącej drogę przez wieś z plażą. Burmistrz poinformował, iż trwają rozmowy z właścicielem 

gruntu obok, aby drogę poszerzyć, oświetlić i stworzyć tzw. promenadę. Dodał, iż gmina chce 

powiększyć również plażę.  

Burmistrz poinformował, iż gmina obecnie ma kontrolę z KOWR. Poinformował, iż gmina 

około 10 lat temu otrzymała około 36 ha ziemi od KOWR na realizację celu publicznego w 

postaci budowy ścieżki pieszo – rowerowej. Gmina otrzymała od KOWR informację w piątek 

około godziny 14:30, iż w poniedziałek zaczynają kontrolę na terenie gminy. Burmistrz 

poinformował iż w niedzielę udało się wyznaczyć ścieżkę. Podziękował wszystkim osobom 

zaangażowanym w pracach, a w szczególności harcerstwu. Dodał, iż dzięki nim jest szansa, że 
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kontrola przebiegnie pomyślnie. Burmistrz poinformował, iż harcerze znakowali ścieżkę 

wcześniej, ale zabrakło odcinka od Śniadecji do Ośrodka Wypoczynkowego Łoś.  

Burmistrz poinformował, iż na Jeziorze Rajgrodzkim brakuje slipu do wodowania łodzi 

ratunkowej. Dodał, iż gmina chce dodatkowo w Czarnej Wsi zrobić slip do wodowania łodzi. 

Poinformował, iż kolejne miejsce na slip mogło by być ulokowane przy ul. Żabiej.  

Burmistrz poinformował, iż gmina zakupiła deski na naprawę pomostu w Y.C. Arcus za 300 

tys. zł, które są nieryflowane. Y.C. Arcus nie zgodził się na wymianę poszycia z deskami 

nieryflowanymi. Dodał, iż gmina obecnie ma nowe porozumienie z Arcusem,  o czym burmistrz 

opowie na kolejnej sesji.  

Burmistrz poinformował, iż gmina musi połączyć wodociąg w taki sposób, aby był bardziej 

wydajny. Dodał, iż w Kuligach wodociąg musi zostać również wybudowany.  

Burmistrz poinformował, iż codziennie ma spotkania z osobami, właścicielami gruntów, którzy 

nie są zadowoleni z budowy promenady.  

Burmistrz poinformował, iż na plaży w Rajgrodzie nie będzie ratowników wodnych. Powodem 

jest brak chętnych osób do pracy na ww. stanowisku.  

Burmistrz poinformował również, iż gmina chce ustawić w prawidłowym miejscy pomost na 

plaży w Czarnej Wsi. Dodał, iż będzie dążyć do tego, aby pomost był ustawiony w literę T, aby 

woda mogła swobodnie się wymieniać. W obecnym ustawieniu pomostu w literę U woda nie 

ma szans na dobrą wymianę.   

Burmistrz poinformował, iż jest szansa na termomodernizację Szkoły Podstawowej w 

Rydzewie. 

Burmistrz poinformował również o projekcie na termomodernizację kościoła w Rydzewie. 

Burmistrz poinformował, iż MONAR w Rybczyźnie podarował 300 sadzonek kwiatów gminie. 

Dodał, iż gmina zakupiła dwie donice kaskadowe, które ozdabiają miasto. 

Burmistrz poinformował, iż niedługo zostanie otwarta świetlica w Mieczach. Dodał, iż po 

ostatniej kontroli z sanepidu okazało się, że trzeba przerobić wentylację. 

 

Ad. 5. Debata nad Raportem  o stanie Gminy Rajgród za 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż raport o stanie gminy dostępny był na stronie 

urzędu. Poinformował, iż mieszkańcy mogli uczestniczyć w debacie, jednak nie było takich 

zgłoszeń. Zaprosił zebrane osoby do debaty nad raportem. Przewodniczący nie stwierdził 

żadnych pytań ani uwag.  

Raport dostępny jest do wglądu w Biurze Rady.  

 

 

 



Strona 5 z 12 

 

Ad. 6.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) udzielenia Burmistrzowi Rajgrodu wotum zaufania 

Radca prawny wytłumaczył co oznacza wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr III/14/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 28 czerwca 2024 roku w sprawie  udzielenia 

Burmistrzowi Rajgrodu wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady RM poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu 

uchwały. Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały po-

zytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. W wyniku zarządzo-

nego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie większością głosów przy dwóch głosach wstrzy-

mujących przyjęła Uchwałę Nr III/14/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 28 czerwca 2024 

roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Rajgrodu wotum zaufania. 

2) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Rajgród za 2023 r. wraz ze sprawozda-

niem z wykonania budżetu Gminy Rajgród za 2023 r. 

a) rozpatrzenie sprawozdań za 2023 r. 

- z wykonania budżetu Gminy Rajgród za 2023 r. 

- sprawozdania finansowego Gminy Rajgród za 2023 r. 

Głos zabrała Skarbnik- Joanna Andruk. Przedstawiła sprawozdania za 2023 rok -  

z wykonania budżetu Gminy Rajgród za 2023 r. oraz sprawozdanie finansowe Gminy Rajgród 

za 2023 r. Poinformowała, że informacja z wykonania budżetu jest zawarta w Zarządzeniu 

Burmistrza Nr 485/24 z 28 marca 2024 roku. Skarbnik omówiła sprawozdanie finansowe 

Gminy Rajgród za 2023 rok zawarte w Zarządzeniu Burmistrza Rajgrodu 491/23 z dnia 29 

kwietnia 2024 r. 

b) przedstawienie informacji o stanie mienia jednostki 

Głos zabrała Skarbnik- Joanna Andruk. Przedstawiła informację o stanie mienia jednostki. 

 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozda-

niu z wykonania budżetu za 2023 r. 

Głos zabrała Skarbnik. Przedstawiła zebranym uchwałę Nr RIO.II-00321-128/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 22 kwietnia 2024 r.  

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Rajgrodu sprawozdaniu z wyko-
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nania budżetu za 2023 r. Poinformowała, iż skład orzekający RIO opiniuje pozytywnie spra-

wozdanie z wykonania budżetu za 2023 r., przedłożone przez Burmistrza Rajgrodu Zarządze-

niem Nr 485/24 z dnia 28 marca 2024 r.  

d) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu za 2023 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM – Adam Nietupski przedstawił opinię Komisji Rewi-

zyjnej o wykonaniu budżetu za 2023 r. opinia dostępna jest do wglądu w Biurze Rady. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Radna Cebelińska zapytała o ściągalność alimentów. 

Głos zabrała Joanna K. Hader – Kierownik OPS w Rajgrodzie. Poinformowała, iż w ubiegłym 

roku ściągalność alimentacyjna wynosiła 51.14%. Kwota własna świadczeń wynosiła 70 100 

zł, kwota zwrócona przez dłużników alimentacyjnych wynosiła prawie 36 tys. zł. Dodała, iż w 

jej opinii ściągalność jest zadawalająca. Poinformowała, iż wysokość ściągalności zależy rów-

nież od skutecznej pracy komornika.   

Przewodniczący Rady – Jarosław Matysiewicz zapytał od kiedy są takie zaległości. 

Kierownik OPS wyjaśniła, iż zaległości są naliczane od początku istnienia funduszu alimenta-

cyjnego. 

Przewodniczący nie stwierdził więcej pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr III/15/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 28 czerwca 2024 roku w sprawie zatwierdze-

nia sprawozdania finansowego Gminy Rajgród za 2023 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Rajgród za 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały po-

zytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie większością głosów przy 3 

głosach wstrzymujących przyjęła Uchwałę Nr III/15/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 28 

czerwca 2024 roku w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Rajgród za 

2023 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rajgród za 2023 r. 

 

3) udzielenia Burmistrzowi Rajgrodu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Raj-

gród za 2023 r. 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Rajgrodu za 2023 r., 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku  
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o przedłożonym przez Komisję wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi ab-

solutorium za 2023 r., 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM – Adam Nietupski przedstawił wniosek Komisji Re-

wizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rajgrodu za 2023 r.  

Skarbnik Gminy przedstawiła pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białym-

stoku o przedłożonym przez Komisję wniosku w sprawie udzielenia Burmistrzowi absoluto-

rium za 2023 r. Wniosek i opinia dostępne są do wglądu w Biurze Rady. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr III/16/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 28 czerwca 2024 roku w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Rajgrodu absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Rajgród za 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały po-

zytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie większością głosów przy 1 

głosie przeciw oraz 3 głosach wstrzymujących przyjęła Uchwałę Nr III/16/24 Rady Miejskiej 

w Rajgrodzie z dnia 28 czerwca 2024 roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Rajgrodu abso-

lutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Rajgród za 2023 r. 

Przewodniczący RM wraz z radnymi oraz burmistrz i zastępca burmistrza złożyli gratulacje i 

podziękowania Skarbnik – Joannie Andruk. 

4) uchylającą uchwałę w sprawie przekazania do realizacji zadań z zakresu funduszu świad-

czeń socjalnych części nauczycieli emerytów/rencistów objętych właściwością Gminy 

Rajgród, 

Treść uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej – Jarosław Matysiewicz.  

W związku z pismem Burmistrza Miasta Grajewo w sprawie podjęcia prac nad nowymi uregu-

lowaniami funkcjonowania Zakładowego Funduszy Świadczeń Socjalnych nauczycieli emery-

tów/rencistów i brakiem możliwości dalszej współpracy w zakresie objęcia opieką socjalną 4 

emerytowanych nauczycieli, objętych właściwością Gminy Rajgród, a zamieszkujących na te-

renie miasta Grajewo (na podstawie Uchwały Nr XLI/244/06 Rady Miasta Grajewa z dnia 29 

czerwca 2006 r. oraz uchwały Nr XXXII/211/06 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 kwiet-

nia 2006 r. ) należy podjąć uchwałę uchylającą uchwałę w sprawie przekazania do realizacji 

zadań z zakresu funduszu świadczeń socjalnych części nauczycieli emerytów/rencistów obję-

tych właściwością gminy Rajgród. Środki planowane na 2024 rok na realizację tego zadania w 
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formie dotacji dla Miasta Grajewo zostaną przesunięte do budżetu Zespołu Szkolno-Przed-

szkolnego w Rajgrodzie celem objęcia 4 emerytów opieką socjalną. 

Uchyla się Uchwałę Nr XXXII/211/06 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 26 kwietnia 2006 r. 

w sprawie przekazania do realizacji zadań z zakresu funduszu świadczeń socjalnych części na-

uczycieli emerytów/rencistów objętych właściwością Gminy Rajgród 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr III/17/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 28 czerwca 2024 roku uchylającą uchwałę w 

sprawie przekazania do realizacji zadań z zakresu funduszu świadczeń socjalnych części nau-

czycieli emerytów/rencistów objętych właściwością Gminy Rajgród. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały po-

zytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie większością głosów przy 1 

głosie przeciw przyjęła Uchwałę Nr III/17/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 28 czerwca 

2024 roku uchylającą uchwałę w sprawie przekazania do realizacji zadań z zakresu funduszu 

świadczeń socjalnych części nauczycieli emerytów/rencistów objętych właściwością Gminy 

Rajgród. 

5) zmian w budżecie Gminy Rajgród na rok 2024 

Glos zabrała Skarbnik Joanna Andruk. Poinformowała o następujących zmianach w budżecie: 

1. Wprowadza się do budżetu Gminy Rajgród środki po stronie wydatków UM z przeznacze-

niem na wynagrodzenie dla firmy zewnętrznej za przygotowanie dokumentacji dotyczącej za-

dania pn.: „Modernizacja plaży w miejscowości Czarna Wieś”, polegającej na rozbudowie i 

przebudowie pomostu oraz budowie slipu do wodowania łodzi. Rozdział 63003. Kwota 

15.000zł. Jednocześnie zdejmuje się z budżetu zadanie inwestycyjne, które nie będzie w 2024r. 

zrealizowane pn.: „Rozbudowa sieci wodociągowej na ul. Kolonia Prawa w Rajgrodzie”. Roz-

dział 90001. Kwota 20.000zł.  

2. W związku z pismem nr DŁM.3112.19.9.2024 z 07 czerwca 2024r. Krajowego Biura Wy-

borczego Delegatura w Łomży, wprowadza się do budżetu środki finansowe przeznaczone na 

pokrycie kosztów zniszczenia dokumentacji niezarchiwizowanej z Referendum Ogólnokrajo-

wego przeprowadzonego w dniu 15.10.2023r. Rozdział 75110. Kwota 25zł.  

3. Dokonuje się zmian w planie wydatków OPS, zgodnie z pismem nr OPS.3011.30.2024. Prze-

nosi się środki na opłaty za pobyt mieszkańców w DPS oraz dostosowuje się plan do aktualnych 

potrzeb OPS w ramach Programu Teleopieki Domowej.  
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4. W związku z większą liczbą wniosków o stypendium Burmistrza Rajgrodu za II semestr roku 

szkolnego 2023/2024 (16 wniosków), niż zakładana liczba wniosków do projektu budżetu (plan 

11 stypendystów), zwiększa się plan wydatków UM w tym zakresie o kwotę 7.500zł. Rozdział 

85416.  

5. W związku z pismem Burmistrza Grajewa z dnia 07 czerwca 2024 r. w sprawie zakończenia 

współpracy z Gminą Rajgród w zakresie objęcia opieką socjalną części nauczycieli emery-

tów/rencistów objętych właściwością Gminy Rajgród - 4 osoby (dotychczas przekazywane 

środki jako dotacja dla Miasta Grajewo – na podstawie porozumienia przekazania odpis na 

ZFŚS nauczycieli emerytów) – zmniejsza się plan założony zgodnie z przepisami obowiązują-

cymi przy planowaniu budżetu w 11.2023r. na ten cel w załączniku dotacyjnym-kwota 7.512zł. 

Jednocześnie dokonuje się zwiększenia środków zgodnie z odpisem z ZFŚS nauczycieli eme-

rytów na 2024, który zaczął obowiązywać od 01.01.2024r. Zwiększenie dotyczy planu wydat-

ków w budżecie Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Rajgrodzie obsługującego Zakładowy 

Fundusz Świadczeń Socjalnych nauczycieli emerytów/rencistów w/w Szkoły oraz szkół zlikwi-

dowanych z terenu Gminy Rajgród-kwota 8.696zł. Rozdział 80195.  

6. Na podstawie decyzji Wojewody Podlaskiego Nr FB-II.3111.325.2024.JK w sprawie zmian 

w budżecie na 2024r. zwiększającej dotację na realizację zadań bieżących, zwiększa się środki 

na realizację zadań związanych z przyznaniem Karty Dużej Rodziny. Rozdział 85503. Kwota 

48zł.  

7. Na podstawie decyzji Wojewody Podlaskiego Nr FB-II.3111.338.2024.MN z 17.06.2024r. w 

sprawie zmian w budżecie na 2024r., zwiększa się środki na wypłatę zasiłków stałych. Rozdział 

85216. Kwota 7.000zł.  

8. Dokonuje się zwiększenia planu finansowego dochodów UM-6.942,68zł oraz wydatków 

UM-65,94zł, ZSP w Rajgrodzie-5.700,00zł oraz SP w Rydzewie-1.176,74zł w związku z decy-

zjami Wojewody Podlaskiego FB-II.3111.270.2024.JK z 14.06.2024r. oraz 20.06.2024r.ws. 

udzielenia JST dotacji celowej na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub 

materiały ćwiczeniowe zapewniających uzupełnienie środków przyznanych decyzją Wojewody 

Podlaskiego FBII.3111.270.2024.JK z 04.06.2024r. do 100% wnioskowania. Rozdział 80153 

(zl.). Kwota ogółem 6.942,68zł.  

9. Dokonuje się zmian pomiędzy paragrafami działu 750 mające na celu zabezpieczenie środ-

ków wynikających z pojawiających się potrzeb bieżących UM. m. in. zabezpiecza się środki w 

rozdziale 75095 z przeznaczeniem na wynajem toalet na imprezy letnie oraz środki na oświe-

tlenie uliczne. 

10. W związku z rezygnacją z realizacji projektów w ramach konkursu „Wsparcie współpracy 

z zagranicą jednostek samorządu terytorialnego w Województwie Podlaskim w 2024r.” zdej-
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muje się z planu dochodów i wydatków zaplanowane na ten cel środki. *”Nawiązanie współ-

pracy zagranicznej z Gminą Frontenhausen w Niemczech w kraju związkowym Bawaria – etap 

I”: dochody-9.200zł, wydatki-18.400zł z czego wkład własny to 9.200zł, *”Nawiązanie współ-

pracy zagranicznej z Gminą Frontenhausen w Niemczech w kraju związkowym Bawaria – etap 

II”: dochody-25.000zł, wydatki-55.000zł z czego wkład własny to 30.000zł, Rozdział: 75075. 

11. Na podstawie decyzji Wojewody Podlaskiego Nr FB-II.3111.68.2024.MN z 25.06.2024r. w 

sprawie zmian w budżecie na 2024r., zwiększa się środki na dofinansowanie realizacji zadań 

bieżących z zakresu administracji rządowej. Rozdział 75011. Kwota 593zł.  

12. Dokonuje się zwiększenia po stronie dochodów UM i wydatków SP Rydzewo w związku 

ze wsparciem organizacji wycieczki turystyczno-krajobrazowej w ramach przedsięwzięcia 

Podlaskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej "Poznajemy Podlaskie". Rozdział 80195. 

Kwota 7.000,00zł.  

13. Na podstawie decyzji Krajowego Biura Wyborczego nr DŁM.3112.24.9.2024 z 25.06.2024r. 

zwiększa się środki finansowe przeznaczone na wypłatę zryczałtowanych diet dla mężów zau-

fania uczestniczących w obwodowych komisjach wyborczych, w wyborach do Parlamentu Eu-

ropejskiego przeprowadzonych w dniu 09 czerwca 2024r. Rozdział 75113. Kwota 1.200,00zł. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Radny Nietupski zapytał o powód rezygnacji z realizacji projektów w ramach konkursu 

„Wsparcie współpracy z zagranicą jednostek samorządu terytorialnego w Województwie Pod-

laskim w 2024 r.” 

Odpowiedzi udzielił burmistrz. Uzasadnił, iż rezygnacja spowodowana była tym, że gmina 

musi mieć duży wkład własny w projekcie. Dodał, iż Urząd Marszałkowski Województwa Pod-

laskiego za chwilę ogłosi kolejny nabór wówczas gmina złoży wniosek na współpracę. 

Przewodniczący nie stwierdził więcej pytań. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o kolejne pytania, ewentualne uwagi do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził więcej pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr III/18/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 28 czerwca 2024 roku w sprawie zmian w 

budżecie gminy Rajgród na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały po-

zytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie większością głosów przy 5 

głosach wstrzymujących przyjęła Uchwałę Nr III/18/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 28 

czerwca 2024 roku w sprawie zmian w budżecie gminy Rajgród na rok 2024. 
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6) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2024-30 

Głos zabrała Skarbnik – Joanna Andruk. Poinformowała, iż kwoty ujęte w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Rajgród są tożsame ze zmianami w budżecie gminy na rok 2024. 

Przewodniczący Rady poprosił zebranych o pytania, ewentualne uwagi do projektu uchwały. 

Przewodniczący nie stwierdził pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie przedstawił zebranym radnym projekt uchwały 

Nr III/19/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 28 czerwca 2024 roku w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród na lata 2024-30. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie opinii komisji. Komisje wydały po-

zytywną opinię. 

Przewodniczący RM poddał uchwałę pod głosowanie Radzie Miejskiej. 

W wyniku zarządzonego głosowania Rada Miejska w Rajgrodzie większością głosów przy jed-

nym głosie wstrzymującym  przyjęła Uchwałę Nr III/19/24 Rady Miejskiej w Rajgrodzie z dnia 

28 czerwca 2024 roku w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rajgród 

na lata 2024-30. 

 

Ad. 7. Wnioski i oświadczenia radnych.  

Głos zabrał Radny Ostapowicz. Odczytał treść listu do Rady Miejskiej w Rajgrodzie. Po 

odczytaniu listu wywiązała się dyskusja.  

Poruszono również temat ścieżki dydaktycznej w Rajgrodzie. 

Ad. 8. Sprawy różne. 

Radny Zapert zapytał o drogę alternatywną do Rybczyzny na czas budowy mostu  

w Wojdach. Zaproponował, aby poprawić drogę gminną przez las do m. Wojdy, od parkingu 

przy barze na Tamie. 

Sołtys wsi Kozłówka zapytał o terminy wyborów sołtysów. 

Burmistrz poinformował, iż zostaną przeprowadzone konsultacje ws. wyboru najbardziej 

dogodnego terminu dla  mieszkańców.  

Radna Cebelińska zapytała o inwestycję powiatu na ulicy Żabiej – Ostejki.  

Głos zabrała zastępca burmistrza – Beata Kotarska. Odpowiedziała, iż w tym tygodniu było 

spotkanie z projektantem. Dodała, iż dopiero w tym tygodniu projektant złożył wniosek o 

wydanie decyzji na lokalizację celu publicznego. Poinformowała, iż we wniosku były braki 

formalne, które zostały uzupełnione w dniu wczorajszym. Niekompletny wniosek został 
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dopiero złożony. Burmistrz dodał, iż poproszono aby chodnik miał przynajmniej 1,80 m 

szerokości. Zastępca burmistrza przedstawiła zebranym etapy inwestycji.  

Głos zabrał radny Karwowski. Zapytał, czy w związku z projektowaniem drogi Bełda – 

Ciszewo, gmina zaczęła szukać środków na budowę drogi. Zaproponował, aby przed projektem 

przeprowadzić konsultacje społeczne w celu stwierdzenia czy np. czyjeś ogrodzenie nie 

znajduje się w pasie drogowym, a także w sprawie ustalenia usytuowania progów 

zwalniających.  

Stanisław Król zapytał na jakim etapie znajduje się dokumentacja projektowa w sprawie 

dokończenia budowy drogi Tama – Woźnawieś do mostu. 

Zastępca burmistrza odpowiedziała, iż w budżecie na projektowanie drogi zabezpieczonych 

jest 50 tys. zł. Burmistrz dodał, iż to co jest zaplanowane się wydarzy.  

Burmistrz Rajgrodu zaprosił wszystkich na Dni Rajgrodu 2024 w dniach 12 – 14 lipca br.  

Radna Kapla poprosiła o usunięcie trzcin z plaży w lesie w Woźnejwsi. Poprosiła o rozmowę 

w tej sprawie z Nadleśnictwem Rajgród.  

 

Ad. 9. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 12:40 Przewodniczący Rady Miejskiej w Rajgrodzie 

zamknął obrady III Sesji Rady Miejskiej w Rajgrodzie.  

Protokołowała 

Natalia Pogorzelska 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Jarosław Matysiewicz 

 


